
zÁpIS z čr;nxsrn scnůzn
Středočeského badmintonového svazu, z.§.

Sgolek: Středočeský badmintonoý svaz, z.s.
ICO: 01382551
Sídlo: náměstí 1 7. listopadu 493 l 4, 294 7 I Benátky nad Jizerou II
Datum konání: pondělí 26.5.2025
Místo konání: Budova ČUS, Praha Strahov, Zátopkova t00l2
Začátekschůze: 1 7:00 hod.
Předsedající schůze: Petr Martinec
Zapisovatel: Ing. Michal Čapek
Ověřovatel zápisu: Mgr. Jaroslav Fróhlich
Počet přítomných členů: 6 členů, 1 host dle prezenční listiny
Schůze je usnášeníschopná: ano v náhradním termínu

1. Program schůze

1. Zahájeru, schválení progftrmu
2. Volba zapisovatele a ověřovatele zápisu
3. Zptávao činnosti za sezónu2024l25
4. Zpráva o hospodařeru zarok2024
5. Náwh rozpočtu na rok 2025
6. Zpráva člena pověřeného kontrolou
7. Informace STK
8. Přijetí nového člena spolku
9. Projednání Strategického planu StčBaS 20251028
10. Nominace ělenů na Valnou hromadu ČBaS
11. Diskuze
12. Usneseni azávér

2. Průběh jednání

Ad 1) Schuzi zahájil Petr Martinec, který přivítal přítomné. VH není usnášení schopná, tudíž
byl stanoven náhradní termín v 17.30. Program schůze byl jednomyslně schválen.61010

Ad 2) Zapisovatelem schůze byl zvolen Ing. Michal Čapek slll},ověřovatelem zápisu Mgr.
Jaroslav Fróhlich 5l Il0.



Ad 3) Zptáva o činnosti za sezónu2024l25 byla přednesena Petrem Martincem. Byly shrnuty
uskutečněné soutěže, školení, prácev/konnéňo výboru a další aktivity spolku. ČtensM schůze
jednomyslně schvaluje přednesenou zprár,u o činnosti za sezónu2a24l2025 tall jak byla
přednesena. 6l0la

Ad 4) Zprávuo hospodařetízarok2024 přednesl Petr Martinec. Spolek hospodařil
s přebytkem (dleVZZ). Bylo konstatováno, že spolek hospodařil v souladu se schváleným
rozpoČtem. Zpt áva o hospodař ení za rok 2024 byla j ednomyslně schvál ena 6 l 0 l 0.

Ad 5) Náwh rozpočfu na rok 2025 předložil předsedaJící Petr Martinec. Rozpočet byl
následně jednomyslně schválen. 6/0/0 Členská schůze pověřuje W přesunem položek v
rozpoětu na rok 2025 v návaznosti na u§neseni VH ČgaS.

Ad 6) Zptávučlena pověřeného kontrolou přednesl Ing. Michal Čapek. Zprávanezjistila
žádlné pochybení a doporučila členské schůzi vzitnavědomí tuto zprál,rl

Ad 7) STK informovala o pruběhu sezóny 202412025 a chystaných změnách v organizaci
soutěŽÍ pro sezónu 2025126. By1o doporučeno se více zaměřit na prezerrtaci na sociálrťch
sítích (Facebook, Instagram). STK informovala o vzniku SCM v BaC Kladno,

Ad S) Členská schůze projednala a následně schválila přijetí nového člena spolku: SK Panteři
Kladno, z.s.61010

Ad 9) Byla projednána pracovní vetze Strategického plánu rozvoje Sťedočeského
badmintonového svazu na období 2025-2028. Klíčovými oblastmi jsou růst členské zál<ladny,
zajištění ťrnanční stability, sportovní ěinnost. Členská schuze jednomyslně schvaluje
přednesený Strategický plián rozvoje Středočeského badmintonového svazu na období 2025-
2028.6l0la

Ad 10) Byli nawženi a schváleni zástupci StČgaS na Valnou hromadu ČnaS dle pořadí:

r 1. Petr Martinec
l 2. Jaroslav Fróhlich
. J. Daniel Skrčený
l 4. Pavel Ludvík (nahradník)
r 5. Jaroslav Holeček (nahradník)

Členská schůze schvaluje nominaci na Valnou hromadu ČnaS konanou 14.6.2025 ve
výše uvedeném pořadí. 61010

Ad 11) V rámci diskuze byly oteťeny podněty tykající se termínového kalendaře, možnosti
podpory klubů, otganízace tumajů mládeže a komunikace se subjekty v oblasti,

Ve věci nominací na Olympiádu dětí amládeže 2026 členská schůze zaqímánásledující
stanovisko: Zavýpravu Středočeského badmintonu mohou nastoupit pouze hráči s trval;ým
bydlištěm v rámci Stč. kraje aziroveňmající aktivní licenci v některém z aktivních klubů
StČBaS.



Ad 12) Bylo přijato následující usnesení:

. Členská schůze schvaluje zprávuo činnosti za sezónu 2024125.6tLt0

. Členská schůze schvaluje zprávuo hospodaření za rok 2a24.6l0t0

. Členská schůze schvaluje plán rozpoětu na rck2025 azároveíčlenská schůze
pověřuje W přesunem položek v rozpočtu na rok 2a25 v návaznosti na usnesení VH
CBaS.6/010

. Členská schůze bere na vědomí zprávlčlena pověřeného kontrolou.

. Členská schůze schvaluje informace přednesené STK. 6/0/0

. Členská schůze schvaluje přijetí nového ělena spolku - SK Panteři Kladno, z.s. 6t0l0

. Členská schůze jednomyslně schvaluje přednesený strategického planu rozvoje
Středoěeského badmintonového svazu na období 2a25 -2028. 6 M a

. Členská schůze schvaluje nominací na Valnou hromadu

,,,n,
Schuze byla ukončena v 18.30.

čgas. ololo

3. Přílohy k zápisu

. prezenční listina

. Zptávao činnosti

. Zprávao hospodařeni zaÉok2024 * návrh rozpočfu narok2a25
e zptáva člena pověřeného kontrolou
r Strategický plán rozvoje StčBaS 2025-2028

Y Prazeo dne 26. 5.2025

Zapsalz Ing. Michal
fméno zapisovatele]

Ověřil: Mgr. Jaroslav Fróhlich.
fiméno ověřovatele]

Předsedající: Petr Martinec předseda StčBaS
[jméno]

badminionouý svaz, z.s.
náměstí 17. listopadu 493/4
29471 Benátky nad Jizeru A.'*#;§
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